
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 7 november 2012  

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1 IVA Onderwijs – arbeidsreglement: vaststelling van het 
arbeidsreglement, ingangsdatum: 01 januari 2013 

Geen opmerkingen 

2 IVA Onderwijs: goedkeuring van de budgetwijziging 2012 

Geen opmerkingen 

3 Provinciale wegen – Provinciale weg Wetteren – 
Dendermonde: goedkeuring van de onderhandse verkoop aan 
Intergem om reden van openbaar nut van een deel van een 
restperceel 

Geen opmerkingen 

4 Project "Oudejaarsnachtbussen 2012 – 2013": goedkeuring 
van de financiering van het project in samenwerking met VVM 
t.b.v. 25 000 EUR en van het uitwerken en financieren van een 
communicatiecampagne 

De heer Beke vindt dit een interessante samenwerking, maar heeft 
hierbij de volgende 3 vragen: 

- Duidelijkheid over het bedrag 

- Duurtijd van de overeenkomst 

- Structurele samenwerking met de lijn met meer inspraak 

De gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat de 25.000 EUR 
bestaat uit 17.000 EUR inkomstenderving en 8.000 EUR voor de 
te voeren communicatie. De provincie zal bij het voeren van de 
communicatie duidelijk zichtbaar en herkenbaar zijn. De duurtijd 
van het contract bedraagt 1 jaar en geldt enkel voor 
oudejaarsnacht. Het is de bedoeling om in de komende legislatuur 
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op een structurele wijze samen te werken met de lijn wat uit de 
aard zelf de inspraak van de provincie zal bevorderen.  

De gedeputeerde bevestigd aan Mevrouw Gerda Zenner-De Gryze 
dat er ook folders worden gemaakt specifieke voor grote 
evenementen die georganiseerd worden op oudejaarsnacht.  

De heer Marc Gybels vraagt of dit initiatief kan uitgebreid worden 
naar de Gentse feesten. De gedeputeerden antwoord hierop 
bevestigend verwijst hiervoor naar het subsidiereglement voor 
evenementen. 

De heer Luc Lampaert vraagt welke routes deze bussen zullen 
volgen en of er wel voldoende gemeenten worden bediend. De 
gedeputeerde antwoordt dat heel wat gemeenten worden bediend 
vertrekkend vanuit de 3 grote steden Gent, Aalst en St.-Niklaas, 
maar dat dit uiteraard op bestaande lijnen wordt voorzien. Zo 
wordt ook Zomergem bediend.  

5 Varia 

Dit was de laatste commissie van de huidige legislatuur. De voorzitter 
van de provincieraad bedankt uitdrukkelijk de commissievoorzitter Jo 
De Loor voor de democratische wijze waarop hij zijn functie heeft 
waargenomen.  Iedereen kreeg niet één maar meerdere kansen om 
zijn of haar inbreng te doen.  Op zijn beurt bedankt Jo De Loor de 
leden, de gedeputeerde en de aanwezige ambtenaren voor hun inzet.  

Einde vergadering 17u50 

Gent, woensdag 7 november 2012 
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